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Enkel fråga - Rörberg 
Infrastruktur som hamnar, vägar, järnvägar, elförsörjning, datakommunikation 
med flera är viktiga för att en kommun ska kunna växa och locka till sig 
företag.  

Gävle har idag otroligt bra förutsättningar för till exempel logistikföretag med 
två Europavägar, en stor hamn och järnväg samt landningsbana för flyg. 

Nu avser kommunen att riva landningsbanan på Rörberg genom att arrendera 
ut den till ett företag som avser att bygga en solcellspark just på 
landningsbanan. 

Alternativet till att riva Rörberg vore att bygga solcellsparken på en nedlagd 
grustäckt i Rörberg, fortfarande samma tillgång till elnät. 

Jag kan inte se till vilken nytta det kan vara för kommunen att riva 
landningsbanan på Rörberg, framför allt när landet ska utöka antalet 
beredskapsflygplatser. I dessa tider är det ganska ogenomtänkt att minska 
antalet flygfält i landet. Något jag anser att vi inte ska bidra till.  

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens 
ordförande Åsa Wiklund Lång följande: 

- Har ni övervägt att erbjuda solcellsföretaget andra platser i Rörberg än just på 
landningsbanan? 

- Anser Åsa Wiklund Lång att Gävle kommun ska bidra till Totalförsvarets beredskap 
genom att värna Rörberg?  
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